
STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 8 ze dne 21. 10. 2009 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Bc. Jan 
Sladovník  

Omluveni: Bc. Nikola Pantovič, Ing. Andrea Žejdlová 

Host: Doc. Ing. Milan Hrdý, Ph.D. (bod 10, 11) 

Přítomno: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 8. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu ze 7. zasedání z 30. 9. 2009 

3) Problémy Právnické fakulty ZČU a dopady na ZČU 

4) Holandští studenti v Plzni 

5) Newsletter 

6) Internetové stránky SK AS FEK ZČU 

7) „Koordinátoři“ 

8) Trička pro SK AS FEK 

9) Ostatní 

10) Podmínky přijímacího řízení pro rok 2010 

11) Různé 

 

Ad 1) Zahájení 8. zasedání SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU J. Sladovník přivítal přítomné senátory a seznámil je  
s programem 8. zasedání, o kterém dal hlasovat. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 8. zasedání. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2) Schválení zápisu ze 7. zasedání ze dne 30. 9. 2009 

J. Sladovník dal hlasovat o schválení zápisu z předchozího zasedání. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 7 ze dne  
30. 9. 2009. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Problémy Právnické fakulty ZČU a dopady na ZČU 

Studentští senátoři znovu mluvili o vzniklé situaci a vývoji na FPR ZČU a výsledkem debaty 
bylo přijaté usnesení. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU podporuje všechny poctivé studenty na FPR ZČU a všechny 
kroky vedoucí k jasné transparentnosti dění na této fakultě. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 4) Holandští studenti v Plzni 

Z pověření proděkana pro vnější vztahy dr. Pavláka se SK postará 10. 11. 09 o zábavní 
program pro 57 holandských studentů a 5 dalších členů výpravy (učitelů) ze Saxion 
Hospitality Business School. 

Bude se jednat o večer v zamluveném klubu s občerstvením a přichystaným programem. 
Zváni budou také všichni studenti FEK. Finanční podporu přislíbil děkan FEK doc. Hrdý. 

 

Ad 5) Newsletter 

Před několika dny byl vydán 3. Newsletter SK AS FEK ZČU, ve kterém se studenti mohou 
dočíst mnoho zajímavých informací. 

Několik výtisků je rozdistribuováno po škole, je také možné si Newsletter stáhnout 
z webových stránek fakulty pod odkazem AS FEK. 

Bude také rozeslán hromadný mail, který na tento Newsletter upozorňuje. 

 

Ad 6) Internetové stránky SK AS FEK ZČU 

SK AS FEK ZČU si chce v nejbližší době založit internetové stránky, prostřednictvím kterých 
bude ještě lépe a interaktivněji komunikovat se studenty fakulty. V současné době se tedy 
hledá student FEK, který by se chtěl na tomto podílet – respektive webmaster těchto stránek, 
který by je jak založil a uvedl do provozu, tak byl jejich administrátorem do budoucna.  
Pro více informací se zájemci (nejlépe z 1. či 2. ročníku – v zájmu dlouhodobé spolupráce) 
mohou hlásit J. Sladovníkovi či P. Boháčové na jejich e-maily uvedené na stránkách fakulty. 
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Ad 7) „Koordináto ři“ 

Po vzoru několika fakult ZČU by SK také ráda inicializovala vznik skupiny studentů, kteří se 
budou starat o studenty především prvních ročníků. Jejich práce spočívá v ulehčení orientace 
nově příchozím studentům v novém univerzitním prostředí a předání informací, které zrychlí 
jejich aklimatizaci na akademické půdě. Tento projekt by pak probíhal od začátku příštího 
akademického roku, ale se zájemci bychom rádi komunikovali již letos, abychom jim mohli 
ukázat, kde a jak se k informacím dostat a jak organizačně zajistit pozornost studentů. 

V současné době se tedy hledají zájemci z řad studentů FEK, kteří by měli o takovouto 
činnost zájem. Hlásit se jak o bližší informace, tak o samotnou spolupráci mohou zájemci  
J. Sladovníkovi či P. Boháčové na jejich e-maily uvedené na stránkách fakulty. 

 

Ad 8) Tri čka pro SK AS FEK 

SK AS FEK by si ráda nechala udělat trička, která by jednotně reprezentovala univerzitu nebo 
fakultu na různých akcích. SK AS FEK se inspirovala u SK jiných fakult na výjezdním 
zasedání v Nečtinech. 

 

Ad 9) Ostatní 

J. Sladovník informoval ostatní přítomné senátory o pozvání, které obdržel od J. Kohouta 
z Rádia Bomba, který je moderátorem pořadu Dioné on Air. Tématem měla být obecná 
diskuse o dalším vývoji FEK ZČU, a to především v souvislosti s nadcházejícími volbami 
nového děkana FEK ZČU. 

SK FEK ZČU se shodla na tom, že v současné době nepokládá veřejné vystupování členů 
Studentské komory za vhodné. V úvahu by přicházela takováto debata až po volbách, kdy by 
bylo jasné jméno nového děkana FEK. 

 

Ad 10) Podmínky přijímacího řízení pro rok 2010 

Děkan FEK doc. Hrdý seznámil studenty se změnami, které nastaly oproti tomuto předpisu 
z minulého roku a také o schůzce s ředitelem firmy Scio. SK diskutovala o pozitivech  
i negativech tohoto přístupu. Nejbližší přechod na systém Scio by byl možný pro přijímací 
řízení pro akademický rok 2011/2012, je to ovšem otázkou další rozsáhlé diskuse. 
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Ad 11) Různé 

SK AS FEK ZČU přednesla doc. Hrdému několik bodů: 

- představu o přípravě večera pro holandské studenty, potažmo tedy i studenty FEK 

- prosbu o rozeslání hromadného e-mailu obsahující odkaz na Newsletter 

- záměr založení webových stránek SK 

- záměr výroby triček pro SK 

 

V Plzni, 22. 10. 2009 

Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 
Doplnil: Bc. Jan Sladovník 


